
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. január 27-én tartott képviselı-
testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernı-polgármester  
                      Fonai Jenı-alpolgármester 
                      Bızsöny András 
                      Bankics Krisztián 
                      Gobányi Sándor 
                      Tombor János 
                      Szijártó Józsefné 
                      Wittmann Dezsı-képviselık 
                      Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a testületi tagokat. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes, mivel 8 fı képviselıbıl 8 fı jelen van. Ismerteti a napirendei pontokat 
és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat nincs a testület az alábbi 
napirendeket tárgyalja.  

 
Napirendek:  

 
1. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl 

                Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

2. A civil szervezetek részére biztosított 2009. évi  támogatások elszámolásáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Meghívottak: civil szervezetek vezetıi 
 

3. Az önkormányzat 2010. évi költségvetésének elızetes tárgyalása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

4. 2010. évi közfoglalkoztatási terv elızetes tárgyalása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

5. 2010. évi üléstervrıl 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

6. Folyószámla-hitel keret meghosszabbításáról 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

7. Szociális ügyek – zárt ülésen 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester  

 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester megkérdezi a testületi tagokat, hogy napirend elıtti hozzászólása 
van-e valakinek?  
  
 

- Bızsöny András: Elmondja, hogy  felkértek a Nagyberki iskolában létrehozott 
alapítvány kuratóriumai tagságába. Február 6-án lesz alapítványi bál. Kéri a testületet, 
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ha anyagi támogatást kér az alapítvány,  akkor azt megvizsgálja a testület, ezt meg is 
ígérte az intézménynek.  Iskolások és óvodásról készült mősorok anyagait digitálisan 
az évvégén megkapják a gyerekek, ez plussz szolgáltatás lesz. 

  
- Zsalakó Ernı-polgármester : Gratulál a képviselınek és jó munkát és  jó képviseletet 

kíván.  
 
1. Egyéb tájékoztatások, elmúlt ülés óta történtekrıl tájékoztató 
    Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester tájékoztatja a testületet az alábbiakról:  

- Malomra készült  pályázat beadásra került.  
- Vizes pályázat elıkészítés alatt van. Várhatóan egy szakértı céget kell erre felkérni, 

azt     aki készíti a hulladékos rekultivációs pályázatot is.  
- A Petıfi utcában lévı ingatlanra vonatkozó igénynek a  hiánypótlása  megtörtént,    

            azt továbbították. 
- A mai postával érkezett a Taszári iskola  igazgatójától egy levél, a „taszári mikulás” 

ünnepséggel kapcsolatban küldött testületi határozatunkra.  A batéi testület nem igazán 
erre gondolt , hanem azt kérte, hogy a Tanács tőzze napirendre ezt az ügyet.  Errıl 
most nem kell itt dönteni, majd a Tanács ülésen ezt megbeszélik. 

 
- A Nagyberki gesztorsággal  közösen fenntartott intézmény batéi óvoda költségvetés 

tervezetet is megküldték, amit már  többször egyeztettek a kaposkeresztúri 
polgármesterrel. A strukturális változást nem tartják indokoltnak, a konyhán vannak 
pontosítani valók. A konyha megosztás tekintetében van egy kérésük a gazdasági 
vezetı felé. A vendégebédek  finanszírozási ügyét nem kívánhatja az önkormányzat 
Kaposkeresztúrtól. Januártól Büssü önkormányzat hordja az ebédet innen, amely  kb. 
40 adag ebédet jelent, ez jelentıs árbevételt jelent. (Fonó és Kaposkeresztúr 
önkormányzat a szociális ebédet nem innét, hanem Kercseligetrıl szállítják a nyár 
óta). 

 
- Gobányi Sándor : Mi a problémája Kaposkeresztúr önkormányzatnak a batéi 

konyhával? 
 

- Bızsöny András: Fonó és  Kaposkeresztúr már nem innét viszi az ebédet?  
 

-  Zsalakó Ernı- polgármester - igen, de a  Büssüieknek megfelel ez az étel, így teljes 
kapacitással üzemel továbbra is a konyha. 

 
-  Gobányi Sándor: Az a véleménye, hogy egy  nagyon udvarias levélben köszönettel 

érkeztetni kell a taszári igazgató úr tájékoztató levélét, hogy kérés nélkül megküldte 
ezt . Úgy gondolja, ha sokáig húzódik ez az ügy, akkor talán a testület ezt 
nyilvánosságra is hozhatná. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester : Elmondja, hogy az elmúlt ülésen beszéltek a kutya 

chipezésrıl, amely elıterjesztést gyorsan vissza is vont. Nagy a felháborodás ez miatt 
a kistérségen is, mivel sokan nem fogadták el. 3 bizottság módosító indítványt 
terjesztett a tanács elé, 9 millió forint erre el van különítve az 55 település 
vonatkozásában. Javasolták azt, hogy egy gyepmesteri telepet hozzanak létre elıbb, 
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amely talán jobban megoldaná ezt a problémát. Kb. a települések  30%-a  döntött a 
kutyák chipezésének bevezetésérıl.   

 
Más kérdés, nincs  a polgármester a  napirendet lezárja.  
 
2. A  Civil szervezetek részére biztosított 2009. évi támogatások elszámolásról 
   Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Meghívottak: civil szervetek vezetıi 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy a leírt anyagnak megfelelıen történtek az 
elszámolások, kiegészítve azzal, hogy a közmővelıdési Egyesület a kiküldött anyag 
óta behozta a számlákat és 292.146,-Ft-ról elszámolt, a Batéi Romák még nem hozták 
be a számlákat.  

  
- Gobányi Sándor – elmondja, hogy a  Polgárır egyesület vezetıje felhatalmazta arra, 

hogy  ha kérdés merül fel, akkor ı válaszoljon erre.  
 

- Batéi Romák Egyesületének vezetıje Horváth László –elmondja, hogy a  könyvelıtıl 
összeszedik  ık is a számlákat és  hozni fogja a következı ülésig. 

 
-  Gobányi Sándor:  Elmondja, hogy az egyesületek elszámoltatása a testületi 

támogatással helyén való.  A fel nem használt támogatásra vonatkozó javaslat az, hogy  
adják vissza és azok kerüljenek beszámításra a 2010. évi támogatásba, ezt nem 
javasolja így, ezt kéri, hogy  ettıl tekintsen el a testület. Úgy gondolja, hogy amit a 
tavalyi évben  megspórolt az egyesület, akkor azt a következı évi támogatásnál 
elveszti, akkor az nem fogja ıket ösztönzi a spórolásra. 2009. évi költségvetési 
támogatásokat hagyja jóvá a testület úgy hogy a  maradványt hagyja az 
egyesületeknél. 

 
-  Zsalakó Ernı- polgármester: ı is így gondolta a javaslatot, itt  csak fogalmazási 

probléma adódott. 
 

- Gobányi Sándor: Az  elszámolás dolga kapcsán több alternatíva is van a kezükben. 
Javasolja, hogy az általa készített rendelet-tervet tárgyalja meg és tegye magáévá a 
testület. Ez az általános elveket egy pályáztatást rendet gondol ki, annak a kiírását és 
elszámoltatását hozna be ebben a tárgyba. Nem kritikaként, de ennek a rendszernek az  
egyesítéseként. Fontos, hogy a számlák igazolják a pénzek felhasználását, ezek 
jelenleg nincsenek záradékolva . Pénzhez való jutás, egységes legyen mindenkinek , és 
az elszámolás elfogadható legyen. Egyesületeknek oda adni a pályázatokat, esetleg a 
véleményt kikérni, utána a testület dönthet. Vagy úgy van, hogy a kérelmek alapján 
össze áll az, hogy ki mennyit kér, ennyi az amennyit tud adni a testület és ha 6-an 
jelentkeznek, akkor 6 felé kell osztani a támogatást. Meg kell fogalmazni, hogy mi az 
a minıség, amit támogatni kíván a testület, javasolja megfontolni ezt, ott kerüljön a 
javaslat megtárgyalásra. Február 5-ig lévı igénybejelentés esetleg csúszhat is  a kiírt 
pályázat alapján.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Javasolja, hogy  most az elmúlt évvel próbáljon a testület 

itt foglalkozni, kéri a tárgynál maradni. 
 

- Gobányi Sándor: Javasolja a beszámolót elfogadni úgy, hogy  február 5-ig vagy  az új 
rendelet megalkotásáig várják a támogatási igényeket.  
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-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı jelzi, hogy az İszirózsák igényénél véletlenül a 

2009. évi lett fénymásolva, ami nem az Egyesület hibája, a 2010. évi kiosztásra kerül.  
 

-  Fonai Jenı: Megtörtént a tételes elszámolás, azt látja, hogy volt aki takarékoskodott, 
volt akinek maradt pénzmaradványa. 

 
-  Szijártó Józsefné:  Elmondja, mint a nyugdíjas klub vezetıje, hogy ık tagdíjat is 

szednek, 200 ft-ot. Tombolából is sok összeg összejött. A számlák hivatalos számlák, 
amit leadott. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester: Elmondja, hogy a  polgárırségnél van egy olyan összeg, 

ami megtakarításra került, azt az önkormányzatnak visszaadná a csoport, mivel új 
néven ez egyesületté alakult, és az kívánja a jövıben ezt felhasználni.  A február 5-ei 
támogatási igény benyújtási határidı azért került ide, hogy legyen idı a testületi 
anyagban kiküldeni, de ez lehet  akár lehet február 15-e is. Úgy gondolja, hogy aki az 
idei évben tevékenykedni kíván,  akkor annak már  itt kellene, hogy  legyen  az 
igénye.  

 
- Bızsöny András: Javasolja a megmaradt összegek maradjanak az egyesületeknél.  Ki 

kell dolgozni a falura vonatkoztatva ez az elıterjesztést, hogy hogyan legyen a 
jövıben. 

 
-  Bankics Krisztián: Úgy gondolja, hogy van egy „torta”,  amit a testület feloszt  

késıbb  a beérkezı  igények alapján. 
 

-  Zsalakó Ernı-polgármester :  Véleménye szerint sok mindent  kell majd mérlegelni  
itt ha errıl ilyen részletes rendeletet alkotunk például azt, hogy képes lesz-e dönteni a 
finanszírozásról majd a testület így. 

 
- Gobányi Sándor: A költségvetési rendeletet a képviselı-testület fogadja el, amely 

tartalmazza azt, hogy a  civil szervezetek támogatására mennyi keretet tud szabni. Azt, 
hogy a beadott pályázatok alapján melyik egyesület mennyit kap, azt a torta elv 
alapján lehet eldönteni. Azokból akit ez nem érint, akár azokból is lehetne  egy 
bizottságot is  létrehozni. Akár egyszemélyi döntést is el tudna   képzelni. 

 
-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı ezt jól át kell gondolni, nem hiába szabályozták itt 

a költségvetési rendeletben ezt, úgy hogy ne legyen egyedi normatív a döntés.  
 

-  Zsalakó Ernı-polgármester: Az  Egyesületek beszámolóját javasolja elfogadni, azzal, 
hogy a Romák Egyesülete a számlákat küldje meg február 15-ig , az egyesületek által 
fel nem használt maradványpénzeszközt az egyesületek elszámolás terhe mellett 
továbbra is felhasználhatják. Az egyesületek az igényeiket február 10-ig nyújtsák be a 
testületnek. 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete  8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
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1/2010. /I.27/ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a helyi civil szervezetek 2009. évi költségvetési 
rendeletben a nyújtott  támogatásokról szóló beszámolót az elıterjesztésben foglaltak 
alapján elfogadja úgy, hogy az egyesületeknél maradó fel nem használt támogatást az 
egyesületek elszámolás terhe mellett a 2010. évben továbbra is felhasználhatják.  
Azon egyesületek, akik számlával nem számoltak legkésıbb 2010. február 15-ig azt 
megtehetik.  
A helyi civil szervezetek  a 2010. évi igényeiket február 10-ig jelezhetik a képviselı-
testület felé.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester    
 
3. Az önkormányzat 2010. évi költségvetésének elızetes tárgyalása: 

          Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  
 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy sajnos az állami  finanszírozás  jelentısen 
csökkent mindenhol. A fejlesztések korrekciója remélhetıleg megtörténik. Az 
intézmények költségvetését még nem tárgyalták ide még csak a tervezet került be. 

 
- Wittmann Dezsı – Nem érti, hogy a  polgármester részére megállapítható cafetériát, 

miért itt kell tárgyalni?  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester  a kisebbségi önkormányzatnak volt egy javaslata az elızı 
évben, hogy az  Munka törvénykönyve alatt foglalkoztatott közmunkások  is kapjanak 
valamilyen juttatást,  a tervezetbe melegétkezési utalványt javasol részükre 3.000 
Ft/hó megállapítani a  közalkalmazottaknak 12.000 Ft/hó-t .  Az óvodánál jelenleg  
6.000 Ft/hóval számoltak.  

  
- Gobányi Sándor:  Szöveges elıterjesztéshez kérdezne, hogy az értékpapír bevétel 

12.580 e Ft hogyan jön össze? Cafetéria ügyéhez a  javaslat jelenleg a 8-as szorzót 
tartalmazza, ez valamilyen értelemben szokásjog,  vagy minek alapján született ez a 
javaslat? Az itt tervezett változásokat figyelembe véve a tervezett különbözı 
juttatások bevezetésével, az új adózási rendszerrel vajon stagnál, nı vagy csökken a 
dolgozók bére? Ha gondolja a testület,  akkor szívesen látná akár tételesen is, hogy 
hogyan alakulnak a dolgozók bérei ezáltal. Annak a lehetıségét biztosítsa a testület, ha 
többet nem is lehet, hogy a  dolgozók ne vigyenek kevesebbet  haza, mint tavaly. 

 
-  Az átadott pénzeszközöknél emelkedések vannak, itt homályos  számára az, hogy  

hogyan alakulnak ezek a számok,  a csatlakozó új intézményeknél hogyan alakult ki ez 
az összeg. Az állam az óvodát finanszírozza az volt a csatlakozás oka, most meg 
többet kell fizetni? Az  Esély Alapszolgáltatási Központot  3700 e Ft-tal kell 
támogatni, de miért van ez így?  Az intézmények közalkalmazottaknak – óvoda – a 
bérekbe a fenntartóknak vannak beleszólásai, iskolák és óvodáknál van egyeztetés, 
hogyan mőködik ez? Tartani tudjuk-e  szinten a béreket, vagy  ezt csak  Baté akarja, 
más község nem? Továbbá megjegyzi, hogy a részletes költségvetésben 24 tételnél 
szerepel egyebek kiadás, amely összességében  kb.  5320 e Ft-ot tesz ki, mibıl van ez?  
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- Zsalakó Ernı-polgármester : Az értékpapír megvolt decemberben. Az új 

szakfeladatrenddel várhatón változik a költségvetés elosztása is. Erre így nem tud 
pontosan válaszolni , hogy mit tartalmaznak az egyéb tételek. 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia -körjegyzı az intézményi költségvetések tervezett adatai 

telefonon történt érdeklıdés után kerültek ide tájékoztató adatként, ez még nem 
végleges. Az értékpapír pontos összeg és a pénzmaradvány is változhat a beszámolóig, 
ez most egy tájékoztató, gyors adat. Az egyéb tételek eddig is szerepeltek a 
költségvetésben, van ilyen megnevezés.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester  A cafetériával kapcsolatban elmondja, hogy ezzel  a 

szorzóval számoltak, mivel a korábban kapott juttatások ennek megfelelıen jöttek ki.  
 

-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı Elmondja, hogy a dolgozók  bérjegyzéket nem 
szokta nézegetni, azt tudja, hogy kinek mennyi a bruttó bére, de a nettót nem szokta 
minden hónapban nézni, hogy mennyi marad. 

 
-  Gobányi Sándor:  Úgy gondolja, hogy van mérlegelési jogköre a körjegyzınek. Jó 

lenne látni, hogy az új adózási rendszerrel hogyan változtak a bérek.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester :  Óvodával kapcsolatban is jó lenne  látni, hogy hogyan 
áll a többletbevétel, a többcélú támogatás mennyire csökkent, hogy ilyen sokat kell 
fizetni az idén. Erre megkeresi a megoldást, hogy  mi történt volna, ha itt marad 
helyben az óvoda. 

 
-  Gobányi Sándor:  A csatlakozási döntés elıtt  a két lehetséges jelölt közül, Taszár azt 

mondta, hogy a 4 milliót szeretné felosztani, Nagyberki azt mondta, hogy ez itt marad 
az önkormányzatnál, ez az összeg van, nincs, vagy hol van?  

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester: Elmondja, hogy most Nagyberki részérérıl is  volt 

próbálkozás, hogy a közös költségeket megosszák az óvodára is, de ezt gyorsan 
elvetették. Az intézményeknél elıször 12 e Ft/hó volt az adható juttatás, utána 6 e 
Ft/hóra csökkentették. 

 
-  Wittmann Dezsı: A  közalkalmazottaknál is  meg lehet határozni egy  keretet, 

cafetériát?  
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı ezt kötelezı jelleggel csak a köztisztviselıknél 
határozza meg a törvény, egyéb esetben adható, akár kerettel , akár munkáltatói 
döntéssel is, itt az elıterjesztésben konkrétan meghatározásra került, hogy mit ad a 
munkáltató, nem a dolgozó dönti el, hogy mit választ.  

 
- Gobányi Sándor: Az  ıszi napfény táborba való hozzájárulás – ez nem eseti tétel? Ez 

nem szociális tételként kellene szerepeltetni? Továbbá nem talált tételt a Karácsonyi és 
a mikulás rendezvényre sem.  

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester mikulásra  100 e Ft- ot lehetne elkülöníteni. 
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- Gobányi Sándor – ha  önálló gyereknap lenne, akkor arra javasol 200 e Ft-ot 
elkülönítetni. Van pályázatíró, akkor  a pályázat írása benne van a pályázatban, vagy 
külön költsége van mivel több helyen  szerepel pályázatköltségekre felhasználható 
összeg pl. a városgazdálkodásnál. 

 
-  Zsalakó Ernı - polgármester : Nem minden pályázatban lehet elszámolni a 

pályázatírás költségét, például a pénzügyi – önhiki, 6/3-as pályázatoknál.  Elmondja, 
hogy a háziorvos bıvítené szeretné az információs lehetıségeit, számítógépet kér. 
Lenne egy önálló rendelıje, ahol a betegeket fogadná, a másik rendelıben a gondozó 
írná a recepteket. Korábban 3 éve kapott a korábbi orvos  egy laptopot az 
önkormányzattól, de azt már erre a célra nem tudja használni. Ezt javasolja támogatni, 
amely kb.  200 e Ft-ba kerülne. 

 
-  Fonai Jenı:  Jó lenne, ha az orvosi ajtót leszigetelné az orvos, mert minden 

kihallatszik.  
 

- Zsalakó Ernı – polgármester:  ez már meg van oldva. 
 

-  Gobányi Sándor: A  3590 e Ft, amit a helyi egyesületek támogatására szánna a 
tervezet, elfogadható ha tud  valaki ebben dönteni, hogy mi mennyi? Társulási 
tagdíjakra van 500 e Ft mire?  Lehet tisztességesen gazdálkodni úgy érzi, mert van 
maradvány és így  jut az  önként vállalt feladatokra  is. Külsı egyesületekre nem 
javasol, kivéve ha érdekelt az önkormányzat pl. Nagyberki  Iskola alapítványnál. 

 
-  Bızsöny András: A közvilágítás fejlesztése a szánkó dombhoz mennyibe kerülne? 

 
-  Zsalakó  Ernı-polgármester: megnézi,  ennek utána kell járnia. 

 
-  Bızsöny András: A Kapos- folyónál lévı régi fahíddal mit akar a testület, akar rá 

költeni, mert esetleg hosszú távon jó lenne egy túraútvonalat létrehozni itt. 
 

-  Zsalakó Ernı-polgármester  ezt mindig vizsgálni kell, nem biztos, hogy az 
önkormányzat hídja ez?  Járható út nem közelíti meg, csak magánút van ott.   

 
- Bızsöny András -  Javasolja, hogy a Nagyberki Alapítványnak legyen betervezve 50 e 

Ft támogatást,  mivel ide tartoznak a tagintézmények is, itt vannak az óvodások is -
Baté is. 

 
- Fonai Jenı: Bevételeknél látható, hogy  sajnos csökkennek az állami támogatások is. 

Tavalyi kiadásokat vizsgálva,  közel 5 millió forintot adtak civil szerveteknek. Úgy 
gondolja, hogy ha a  21 millió hiány fennáll,  és ha minden teljesül, akkor ezt  a hiány 
finanszírozni kell valahonnét. 

 
-  Gobányi Sándor: Megkérdezi az alpolgármestertıl, hogy  mit lát veszélyeztetve, 

melyik szolgáltatás van veszélyeztetve ? Egyetért vele, ezt konkrétabbá tehetı, 
sorrendet is lehet  akár felállítani. Ha van ilyen, akkor azt meg kell határozni. 

 
-  Fonai Jenı:  A tervezetben 37 millió forint szerepel  a felhalmozásoknál , nem akar itt 

sorrendet, de  a számszerőségben ezt  érzékeltetni kell. Nagyon kell erre figyelni, hogy 
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ne szaladjanak el a kiadások. Például a gyereknap egyik egyesület tervei között  is 
szerepel. 

 
-  Gobányi Sándor: Éppen ezért lenne jó a pályázati rendszer bevezetése, és az 

elbírálása itt jönne be elvként. 
 

-  Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a vita lezárására, azzal, hogy a javaslatok 
kerüljenek be a költségvetésbe és azt készítse el a  körjegyzı, és a polgármester 
terjessze a testület elé február 15-ig.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
2/2010./I.27/ sz. Baté önkormányzat kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete kéri a körjegyzıt, polgármestert, hogy az 
önkormányzat 2010. évi költségvetését a javaslatok figyelembevételével készítsék és terjesszék 
a testület elé. 
 
Határidı. 2010. 02.15.  
Felelıs: polgármester, körjegyzı  
 
3. 2010. évi  Közfoglalkoztatási terv elızetes tárgyalása 
   Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı   
 

- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy bıvül a keret. Az önkormányzat az Esély 
Alapszolgáltatási Központtal  is együttmőködik, ott is lehetne majd ezáltal csökkenteni 
a költségeket. Átlag 10 fıvel kalkuláltak a tervben. A javaslat elfogadása elıtt elküldik 
véleményeztetésre az illetékes szerveknek. Kéri  a  javaslatot elfogadni.  

 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
3/2010./I.27/ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 2010. évi közfoglalkoztatási 
tervét véleményeztetésre elküldi a kisebbségi önkormányzatnak és a Munkaügyi 
Központnak.   
A vélemények beérkezése után dönt a terv végleges elfogadásáról. 
 
Határidı: 2010. 02.15. 
Felelıs: polgármester, körjegyzı 
 

 5. A 2010. évi üléstervrıl 
     Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester   
 

- Zsalakó Ernı-polgármester megkérdezi a testületet, hogy az elıterjesztéshez a 
Gobányi képviselı úr javaslatán kívül van-e más javaslat? 
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- Gobányi Sándor -  Elmondja, hogy tervezve van, hogy falubejárás lesz, de az, hogy az  
elmúlt évben mi valósult meg, mi van függıben, elıtte legyen ez tervezve. A 
közmeghallgatás tervezve van szeptemberben, legyen egy elszámolás az 
önkormányzatnak is. Közmeghallgatás arról szól, hogy milyen tervei vannak, mirıl 
szólt ez elızı év, de ezt  elızze meg egy 4 éves beszámoló. Mi lenne, hogy ha azt 
megnéznék, hogy mi valósult meg ebbıl, a közmeghallgatásnak ez lenne egy témája. 
A közmeghallgatáson is a 4 éves beszámolót lehetne tárgyalni. A programot a 
megvalósulással össze lehetne vetni. 

 
- Zsalakó Ernı - polgármester  Részben egyet tud érteni a felvetésekkel. Más formában 

javasolja ezt az egyesületek támogatásának, elszámolásának formáját. Úgy gondolja, 
hogy nem egy nagy város Baté , hogy bizottságok kellenének ehhez. Jó, hogy az 
Egyesületek szaporodnak , ezt kezelni kell , a jelenlegi szabályok is lehetıvé teszik, 
hogy az eddigi formában kis finomítással ez meg lehet oldani. Utolsó – választási -  
évben ezt a rendeletet úgy érzi, hogy korai meghozni, ebben még többet kellene 
hagyni az elıkészítésre, a civilek bevonásával is, február 15-ig kell költségvetést 
elfogadni. A Civilek támogatási rendjét az elmúlt évben konkretizálták a költségvetési 
rendeletben, amely az elszámolásról is szól. Tapasztalatokat le kell szőrni, a 
költségvetési rendeleten kell még finomítani ezzel kapcsolatban, ezt elı tudják 
készíteni, de ezt  a rendelet-tervezetet még nem látja érettnek, alaposan körbe kell 
járni. Akár készíthet majd ilyet az új testületnek is, de még ne alkalmazza a testület ezt 
az idén ezt javasolja.  Sajnos van sok nyitott kérdés a megítélés formájára 
vonatkozóan, ki dönthet, ki nem. Kis közösség vezetıi a civilek vezetıi is. Az elmúlt 
évi finanszírozást egy az egyben meghagyva, az elszámolás rendjét a költségvetési 
rendeletben javasolja továbbra is  leszabályozni. 

  
- Bızsöny András -  Javasolja napirendre tőzni, hogy tárgyaljon  róla a testület, csak ez 

lenne  a napirend. 
  

- Zsalakó Ernı-polgármester Tőzze napirendre ezt februárban,  de csak a jövıre nézve 
hozzon döntést ebben, ennek az elıkészítése hosszabb idıt igényel véleménye szerint. 

 
- Bızsöny András- úgy gondolja, hogy ebben van  egy csomó formai és tartalmi dolog 

is, amit át kell pontosan beszélni. 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı:  Fontosnak tartja, hogy amennyiben az idén is 
alkalmazni kívánja a testület ezt a rendelet-tervezetet, akkor a költségvetési rendelet 
elıtt tárgyalja, mivel azt is érinti, ha csak jövıre nézve kívánja alkalmazni, akkor ez 
nem sürgıs februárban tárgyalni.  

 
- Gobányi Sándor: A javaslata, hogy tárgyalja a testület, kérdés, hogy hogyan ,mikor, 

mi módon? Így  egységes formai szerkezetben foglalhatnák vágyaikat, 
elszámolásaikat. A testület mondja meg mit tud adni, a testület meghatározza a keretet. 
Ki dönti el? Bizottságba akár megbízhat nem érdekelt tagokat is. 

 
- Tombor János -  javasolja, hogy  vegye fel  a testület valamelyik hónapra, ezt vagy 

elfogadja a testület, vagy nem. 
 

-  Bızsöny András -  Falubejárást  nem kétszer kellene tartani egy évben? 
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-  Gobányi Sándor: nem ragaszkodik  a költségvetéssel együtt tárgyalni ezt a tervezetet. 
Kerüljön napirendre, de legyen hatályos novembertıl, hogy  a következı gazdasági 
évre vonatkozóan,  már lehessen alkalmazni. Akár júniusban is lehetne ezt tárgyalni.  

 
- Zsalakó Ernı - polgármester aki egyetért a javaslattat, hogy  júniusban  legyen 
napirendre tőzve a helyi civil szervezetek pénzügyi támogatásáról szóló rendelet 
tervezet. 

 
A képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az üléstervet a javaslattal kiegészítették.  
  

- Zsalakó Ernı – polgármester aki egyetért azzal, hogy a Falubejárás tapasztalatainak 
összegzése a falubejárás elıtt legyen áprilisban értékeljük a 2009. évet falubejárást. 

 
A képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az üléstervet a javaslattal kiegészítették.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester aki egyetért azzal, hogy a közmeghallgatáson az egész  4 
éves ciklus értékelve legyen. 

 
A képviselı-testülete  8 igen egyhangú szavazattal az üléstervet a javaslattal kiegészítették.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester kéri a testületet, hogy szavazzon a módosításokkal 
kiegészített ülésterv elfogadásáról. 

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
4/2010./I.27/ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 2010. évi üléstervét a mellékletben 
foglaltak szerint elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
6. Folyószámla-hitel keret meghosszabbításáról 
    Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz az elıterjesztés elfogadására.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
5/2010./I.27./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Községi Önkormányzat képviselı-testülete az OTP Bank Rt. –vel 3 millió Ft- összegre 
szóló folyószámlahitel szerzıdését további 1 évvel meghosszabbítja. A hitelfelvételhez az 
alábbi nyilatkozatokat teszi:  
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1 . Az önkormányzati hitel felvétele nem esik a törvényi korlátozás alá.  
2.  A hitel felvétel visszafizetésének biztosítékául az önkormányzat tulajdonában lévı Baté, Fı 
u. 51. számú  97/1 hrsz-u  1274 m2 ingatlant biztosítja - hasznos alapterülete: 75 m2 -  amely 
az önkormányzat egyéb vagyona, nem a törzsvagyon része.  
3. A 3.000.000,- Ft folyószámlahitelt 1 évig kívánja az önkormányzat felvenni.  
4. Kötelezettséget vállal a hitel visszafizetésére és a mindenkori éves adósságszolgálat 
mindenkori éves költségvetésbe történı betervezésére. 
5.  A hitel felvételével kapcsolatos megállapodás aláírására felhatalmazza a polgármestert és 
a körjegyzıt.  

  
     Határidı: 2010.01.31. 
     Felelıs: polgármester 
 
 
A polgármester zárt ülést rendel el, a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                         Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                          körjegyzı  
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